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Inleiding

Tijdens deze bijeenkomst gaf de gemeente een presentatie over de groene plannen in het CID. Het groenbeleid is 

besproken, waarbij is ingegaan op de bomennota, klimaatinclusief bouwen, de Nota Stadsnatuur en de 

gereedschapskist CID. Ook werden de 10 uitdagingen voor meer groen in het CID gepresenteerd.

Tafelgesprekken

De groep deelnemers is na de inleiding uiteengegaan in 4 groepen, om met elkaar in gesprek te gaan over de 

verdere ontwikkeling van het thema groen. De tafelgesprekken werden onderverdeeld in 2 vragen.

Doel: ideeën, meningen en wensen verzamelen over groen in het CID.



1. Waar mag het groener? 

Reacties: 

- Straatgroen ontbreekt op veel plekken.

- Gemis: grote, groene parken met verschillende 

functies en activiteiten.

- De kades moeten beter worden benut. Maak 

bijvoorbeeld mooie wandelpromenades. 

- Onderzoek van het ministerie van Landbouw, 

Natuur en Voedselkwaliteit laat zien dat groen de 

waarde van een woning met twintig procent 

verhoogt. Denk dus eerst aan het aanleggen van 

groen en daarna over woningen, dan is het ook 

meteen aantrekkelijker wonen daar. Mensen zien 

dan, dat het wat wordt.

- Is zo’n groene loper wel te betalen?

- HS Campus kan groener en functioneler.

- Rondom CS en in Laan van NOI is het nog 

erg grijs.

- Plantenbakken in de zomer erg leuk, kan 

dat langer/vaker/meer?



2. Als de gemeente de komende 10 jaar groen toevoegt, waar beginnen we dan 

mee?

Reacties: 

- Ga de samenwerking met bewoners aan: geef hun 

eigenaarschap over het groen in de openbare ruimte. 

Daarbij is afstemming met plantsoendiensten nodig.

- De kassen in het rode dorp is een mooi voorbeeld 

van functioneel groen.

- Cursussen tuinieren geven aan bewoners bevordert 

de wil om groener te leven.

- Kappen met kappen!

- Kunnen we stenen tuinen afschaffen/verbieden? 

- Schelpenpad is een verborgen juweeltje.

- Combineer groen meteen met duurzaamheid. Win-

win.

- Alleen groen is niet genoeg. Zorg voor toegankelijke 

gebieden en maak gebruik van bestaande ruimtes.

- Woningen met groen is leuk, maar liever eerst groene 

plekken in het gebied. 

- Kunnen we stoepen halveren om ruimte voor groen te 

maken? Maar, wat doet dat met mobiliteit? 

- Wie gaat al het groen onderhouden? Daar zien we nu 

al problemen mee.



De belangrijkste aandachtspunten en conclusies

Na afloop van de tafelgesprekken werden de belangrijkste conclusies met elkaar gedeeld. Volgens de 

deelnemers moet de focus voor de verdere ontwikkeling van een groener CID liggen op: 

1. Benut de kansen in de stad beter. Er zijn veel mogelijkheden: maak de straat groener, benut het water en 

combineer functies met parken. 

2. Bevorder samenwerking met bewoners. Groen is een wens van bijna iedereen, de Hagenaar is bereid 

mee te denken. 

3. Groen moet ook toegankelijk zijn. 


